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امام جمعه اسدآباد خواستار شد:

یعتر انتخاب شود شهردار اسدآباد سر
هگمتانــــه، گروه شهرســــتان: امام جمعه اســــدآباد با تأکیــــد بر ضرورت 
انتخاب هرچه سریعتر شهردار توسط شورای اسلامی شهر گفت: مردم 
از تأخیر در انتخاب شــــهردار و نیز بی ســــر و سامانی شــــهر گلایه مندند 
که باید شورای شــــهر با انتخاب هر چه سریعتر شــــهردار کارهای شهر را 

سامان داده و تأخیر در این امر به درازا نکشد.

به گزارش هگمتانه، حجت الاسلام سید موسی حسینی مجد در اولین 
شــــورای اداری شهرســــتان با اشــــاره به نامگذاری امســــال از طرف مقام 
معظم رهبری به ســــال »تولیــــد؛ دانش بنیان، اشــــتغال آفرین« و توجه 
هر چه بیشــــتر به دانش بنیان ها اظهار کرد: با آمــــدن دولت خدمتگزار 
توقع مردم از دولت بالاتر رفته و باید مســــؤولین شهرســــتان برای حل 
مشــــکلات مردم با کمــــک و پیگیری با شــــروع فصل کاری نســــبت به 

تکمیــــل پروژه های عمرانی نیمه کاره شهرســــتان توجه ویژه ای داشــــته 
باشند.

وی در ادامــــه با اشــــاره به اوضاع سیاســــی جهــــان تصریــــح کرد:حرکت 
مقاومت به پشــــتیبانی نظام جمهوری اسلامی مدیریت می شود و رو به 

صعود است و صلح بین یمن و عربستان نشان از قدرت اسلام دارد.
حســــینی مجد با تأکید بــــر خداترس بــــودن مدیران و توجه بــــه دو بُعد 

معنوی و امورات شــــخصی گفت: مدیــــران خداترس همــــواره با روحیه 
جهادی نوکــــری مردم را افتخار خــــود می دانند و به دنبــــال خودنمایی و 

تکبر نیستند و برای خدمت به مردم شب و روز نمی شناسند.
اســــتفاده از فیوضات ماه مبــــارک رمضان،توجه به دســــتورالعمل های 
بهداشــــتی با بازگشــــایی مدارس از دیگر مواردی بود که در این جلســــه 

امام جمعه اسدآباد نسبت به آن تأکید کرد.

شهرستان

تراژدی ناتمام مرمت »یخچال میرفتاح«!
آزادی خواه: شاید مرمت اين بنای تاریخی برای میراث فرهنگی اولویت دار نیست

هگمتانه، گروه شهرســــتان: نماینده مردم ملایر در خانه 
ملــــت دربــــاره وضعیت مرمــــت یخچال میرفتــــاح گفت: 
متولی این بنای تاریخی اداره کل میراث فرهنگی اســــتان 

است و باید در این خصوص تدبیر کند.
بــــه گزارش هگمتانه، حجت الاســــلام احــــد آزادی خواه در 
نشست خبری با اهالی رسانه شهرســــتان ملایر با تأکید 
بر ضرورت مراقبــــت و پیش بینی های لازم برای جلوگیری 
از تخریب این بنا، خاطرنشان کرد: در حال حاضر مشکل 
" اســــت  اصلی برای مرمت یخچال میرفتاح "تأمین اعتبار
که شــــاید یکی از دلایل آن عدم اولویت مرمت این بنای 
تاریخــــی توســــط اداره کل میــــراث فرهنگی اســــتان بوده 

است.
آزادی خــــواه نســــبت به قرار گرفتــــن مرمت ایــــن بنا جزو 
اولویت های پیش رو ابراز امیــــدواری کرد و افزود: با توجه 
به اینکه مرمت چنین بنــــای تاریخی نیاز به اعتبارات بالا و 
در حد وزارتخانه دارد و باید از محــــل اعتبارات ملی تأمین 
شــــود، از وزارت میراث فرهنگی و صنایع دســــتی پیگیری 

می کنیم.
وی بــــا بیان اینکه وضعیت مــــا در دولت جدید وضعیت 
خوبی اســــت، اظهار کرد: اســــتاندار همــــدان مختصات و 
ویژگی هایی دارد که آینده خوبی را برای استان رقم خواهد 

زد.
آزادی خواه ادامه داد: ســــابقه معاونت سیاســــی ایشان، 
آشــــنایی بــــا فضــــای سیاســــی، فرهنگــــی و نیز احــــزاب و 
جریان های اســــتان و بومی بودن و سلامت نفس ایشان 
، شــــرایط مناســــبی ایجــــاد می کند تا  به عنوان یک ایثارگر

مشکلات گذشته حل شود.
آتیــــه  خــــوش  و  جــــوان  بومــــی،  فرمانــــدار  انتصــــاب  وی 
شهرستان را شــــرایط مناسبی دانســــت و گفت: با وجود 
برخی انتقــــادات، بنده احســــاس می کنم فرمانــــدار ملایر 
بتوانــــد فضای وحدت، رشــــد و بالندگی را در شهرســــتان 

تقویت کند.
آزادی خــــواه ادامه داد: بنده هم بــــا تمام وجود برای تحقق 
ایــــن اتفــــاق تلاش می کنــــم چرا کــــه نقش یــــک نماینده 
بــــرای پیونــــد ظرفیت های ملی بــــا بومی و محلی، نقشــــی 
اثرگذار است و مدیریت شهرســــتان نیز باید آمادگی لازم 
را برای اســــتفاده از این ظرفیت ها ایجاد کنــــد که در مورد 
شهرستان ملایر این شرایط ایجاد شده و حتما نسبت به 

قبل بهتر خواهد شد.
احداث یــــک بیمارســــتان؛ ســــهم مــــردم ملاير در  �

بودجه 1401
وی با اشــــاره به پیشنهاد ســــفر رئیس جمهور به استان 
همدان در ســــال جدیــــد، گفت: احداث یک بیمارســــتان 
در شهرســــتان ملایر در بودجه 1401 درج شده و اقدامات 
اولیه آن نیز توســــط وزارت بهداشــــت، درمــــان و آموزش 
پزشکی انجام شده و تعداد تخت های بیمارستان پس از 

مطالعات نهایی، مشخص خواهد شد.
نماینده مردم ملایر در خانه ملت با بیان اینکه چهار بانده 
شدن مســــیر ملایر به خنداب در بودجه 1401 دیده شده 

است، افزود: با اینکه شهر خنداب یکی از شهرستان های 
استان مرکزی اســــت اما بیشــــترین تردد به خنداب و نیز 
اقدامات اجتماعی، آموزشی و درمانی شهروندان خنداب 
در ملایر صورت می گیرد و چهار بانده شدن این مسیر 40 

کیلومتری، در بودجه 1401 دیده شده است.
تقاضــــای 200 میلیارد تومــــان اعتبار بــــرای تکمیل  �

پروژه راه آهن همدان- ملاير
آزادی خواه چهار بانده شدن این مسیر را گشایش و معبر 
جدیدی برای شهرستان ملایر دانست و خاطرنشان کرد: 
همچنین 200 میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل عملیات 
اجرایــــی راه آهــــن همدان- ملایــــر به کمیســــیون تلفیق 

بودجه مجلس شورای اسلامی تقاضا دادیم.
وی پــــروژه راه آهن همدان- ملایر را پــــروژه ای فعال و پویا 
دانســــت و ادامــــه داد: با وصل شــــدن راه آهــــن ملایر به 
همدان، تمامی ظرفیت های اســــتان برای ملایر و جنوب 
اســــتان هم در حوزه ی مســــافربری و هم در حــــوزه باربری 

میسر خواهد شد.
آزادی خواه با تأکید بر اینکه این پروژه در حال انجام است 
و تا دو یا ســــه ســــال آینده به بهره برداری می رسد، اضافه 
کــــرد: راه آهــــن همدان- ملایر بــــه عنوان تنها پــــروژه ملی 
فرصتــــی مغتنم برای جنوب اســــتان و شهرســــتان ملایر 

ایجاد خواهد کرد.
در حــــوزه امنیــــت غذايــــی از ظرفیت شــــرکت های  �

دانش بنیان استفاده کنیم
نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
شعار سال 1401 اظهار کرد: مانند سال های گذشته شعار 

سال در صورت تحقق، گره گشای مشکلات است.
وی صرفه جویــــی ارزی را زاییده واردات حداقلی و صادرات 
حداکثری دانســــت و مطرح کــــرد: با به حداقل رســــاندن 
واردات و بــــارور کردن ظرفیت های پیــــدا و پنهان داخل از 
طریق شــــرکت های دانش بنیان می توانیم به خودکفایی 

برسیم.
آزادی خــــواه بــــا تأکید بــــر ضــــرورت اســــتفاده از خلاقیت 
جوانان و تجاری سازی ابتکارات آنان، گفت: با اینکار بجای 
ارز بری، ارز آوری خواهیم داشــــت که همان تأکیدات مقام 

معظم رهبری است.
وی بــــا بیان اینکــــه امروز امنیــــت غذایی بــــا امنیت ملی 
منطقه پیوند ناگسســــتنی دارد، تصریح کرد: به طور مثال 
اگر کشور در حوزه گندم به یک آرامش برسد، امنیت ملی 
پایداری خواهیم داشت پس باید در حوزه امنیت غذایی 

از ظرفیت شرکت های دانش بنیان استفاده کرد.
عضو هیأت رئیسه کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 
اسلامی تأکید کرد: از ظرفیت شــــرکت های دانش بنیان 
به ثبت رســــیده در کشور استفاده درســــت نشده یعنی 
وزارتخانه هــــا، نهادها و ســــازمان های دولتی کــــه باید این 
ظرفیت ها را پیاده سازی و تجاری سازی کنند، در بسیاری 
موارد هنوز اتفاق نیفتاده و تنها معاونت علمی و فناوری 
ریاســــت جمهوری عهده دار این مســــؤولیت اســــت در 

حالی که همه مجموعه ها باید ورود کنند.

آزادی خواه با اشاره به اینکه در این زمینه هنوز اولویت ها 
احصا نشده است، گفت: به طور مثال سالانه 15 میلیون 
تن نهاده دامی با گران ترین قیمت به کشور وارد می شود 
این در حالیست که ســــالانه حدود یک میلیون تن ذرت 
تولید می شــــود و برای تأمین 11 میلیون تن مابقی ناچار به 

واردات هستیم.
نماینده مردم ملایــــر در خانه ملت ادامه داد: ما می توانیم 
نهاده های دامی بومی که با توجه به اقلیم و شــــرایط کشور 
تولید شــــده، با قیمت تمام شــــده ارزان تر به مرغداری ها 
تحویل دهیــــم که نتیجــــه آن صرفه جویی ارزی بــــه اندازه 

حداقل 15 میلیارد دلار است.
آزادی خــــواه نهایی شــــدن قانــــون جهــــش تولید دانش 
بنیان در ســــال گذشــــته را نشــــان دهنده انقلابی بودن 
مجلس شورای اسلامی دانســــت و بیان کرد: تمامی این 
نیازمندی ها در این قانون دیده شده و در صورت اجرایی 

شدن آن توسط دولت، حتما مشکلات حل می شود.
وی از برگزاری نخســــتین جلســــه کمیســــیون کشاورزی 
مجلس شــــورای اســــلامی با محوریت همین موضوع در 
15 فروردین ماه ســــال جدید خبر داد و ابراز امیداوری کرد: 
بتوانیم با تشــــکیل یــــک کارگروه در حوزه هــــای مختلف 
، سم، دام و  کشــــاورزی از جمله آب، خاک، کشــــاورزی، بذر

طیور از ظرفیت شرکت های دانش بنیان استفاده کنیم.
وی در ادامــــه کمبود پزشــــک متخصص در بیمارســــتان 
غرضی را تأیید و بیان کرد: در این زمینه با وزیر بهداشــــت 

و درمان مذاکراتی داشــــتیم و امیدواریم در اســــرع وقت با 
همکاری دانشــــگاه علوم پزشــــکی و شــــبکه بهداشت و 
درمان مشــــکل کمبود پزشــــک متخصص قلب، ارتوپد، 

دندانپزشک و متخصص چشم مرتفع شود.
عضو هیأت رئیسه کمیسیون کشاورزی مجلس شورای 
اســــلامی با اشــــاره به بند ط تبصره 1 قانــــون بودجه 1400، 
مطرح کــــرد: در بند ط قانــــون بودجه 1400 بنــــدی مبنی بر 
گرانــــی هزینه گاز مصرفی پالایشــــگاه ها، پتروشــــیمی ها و 
صنایع فولادی اضافه شــــد کــــه افزایش ایــــن هزینه ها با 
توجه به رشــــد تورم و درآمد خوب این شــــرکت ها معقول 

بود.
وی ادامــــه داد: اما در این بین واحدهای آجر ماشــــینی که 
بیــــش از 10 کارگر ندارند هم مشــــمول این قانون شــــدند 
ایــــن در حالی اســــت که بــــا توجه بــــه کاهش ســــاخت و 
ســــاز در ســــال های اخیر و درآمد کم این واحدها، نباید با 

پتروشیمی ها و پالایشگاه های بزرگ مقایسه می شدند.
آزادی خواه با اشــــاره بــــه پیگیری های انجام شــــده در این 
زمینــــه، تصریــــح کــــرد: در نهایت شــــورای نگهبــــان طرح 
استفســــاریه بنــــد ط تبصــــره 1 قانون بودجه ســــال 1400 را 

مغایر با موازین شرع و قانون اساسی ندانست.
نماینده مردم ملایر در مجلس شــــورای اسلامی در پاسخ 
به درخواســــتی مبنــــی بر بهبــــود ســــامانه مدیریتی برخی 
ادارات شهرســــتان، گفت: طبق نظر مقــــام معظم رهبری 
مبنی بر عدم دخالت نمایندگان مجلس در امور اجرایی و 

عزل و نصب مدیران، ما با جدیت به دنبال حفظ مرز بین 
دخالت و مشورت بودیم.

وی با بیــــان اینکه بنده بــــر روی انتصــــاب نیروهای بومی 
اصرار داشتم، افزود: در برهه ای از زمان ملایر حیاط خلوت 
نیروهایی از اســــتان های اطراف در عرصه مدیریت شــــده 
بود که برای بنده سخت بود اگرچه همه مدیران از هر جای 
کشور قابل احترام هســــتند اما این در شأن ظرفیت های 

منابع انسانی ملایر نبوده و نیست.
آزادی خواه با اشــــاره به اینکه خوشــــبختانه در حال حاضر 
بومی گرایی در شهرستان کاملا مشهود است، اظهار کرد: 
ما به عنــــوان وکلای مردم حق داریــــم مطالباتی از مدیران 
دستگاه های اجرایی داشته باشیم و بنده مطالبات شما 
در رابطه با سامانه مدیریت شهرستان را از طریق استاندار 

پیگیری خواهم کرد.
وی با تأکید بر اینکه ســــامانه مدیریت شهرستان باید به 
، با روحیه جهادی و مردمی باشــــد و تشــــخیص نهایی  روز
این امر با اســــتاندار اســــت، مطرح کرد: مدیر باید مجتهد 
باشــــد یعنی در حــــوزه اختیــــارات خود خطرپذیر باشــــد و 
نه اینکه نگاهش فقط به اســــتان باشــــد ما نیــــز از چنین 

مدیرانی حمایت می کنیم.
به نقل از ایسنا، نماینده مردم ملایر در خانه ملت جایگاه 
خبرنــــگاران را جایگاهی رفیع در جامعه دانســــت و افزود: 
خبرنگاران چشم بیدار جامعه و در خط مقدم جهاد تبیین 

هستند لذا هر انتقاد و سوالی حق اصحاب رسانه است.

مديرکل کتابخانه های عمومی استان همدان انتقاد کرد؛

عدم پرداخت سهم نیم درصدی درآمد شهرداری رزن 
به کتابخانه های عمومی

هگمتانــــه، گروه شهرســــتان: مدیــــرکل کتابخانه های 
عمومی اســــتان همدان ضمن انتقاد از عدم پرداخت 
نیم درصد از درآمد شــــهرداری رزن بــــرای کتابخانه های 
عمومی این شهرستان، گفت: این موضوع کتابخانه ها 

را با چالش مواجه کرده است.
به گــــزارش هگمتانــــه، عاطفه زارعی در جلســــه انجمن 
کتاب  نقش  رزن،  شهرســــتان  عمومــــی  کتابخانه های 
و کتابخوانــــی را در کاهــــش آســــیب های اجتماعــــی و 
فرهنگی مهم دانســــت و گفــــت: در جامعه کتابخوان، 

بزهکاری و جرم کمتر مشاهده می شود.
وی ضمــــن انتقــــاد از عــــدم پرداخــــت نیــــم درصــــد از 
درآمد شــــهرداری رزن برای کتابخانه هــــای عمومی این 
شهرستان، گفت: شهرداری رزن تنها شهرداری استان 
اســــت که نیم درصــــد از درآمد خــــود را بــــه عنوان حق 
کتابخانه های عمومــــی پرداخت نکرده و عدم پرداخت 
این مبلغ فعالیت نهاد کتابخانه های شهرســــتان را با 

چالش جدی مواجه ساخته است
مدیر کل کتابخانه های عمومی استان همدان با بیان 
اینکــــه فرهنگ پرداخــــت نیم درصد حــــق کتابخانه ها 
توســــط شــــهرداری ها در اســــتان به غیــــر از رزن وجود 
دارد، اظهــــار کرد: تمامــــی قبوض انشــــعابات از طریق 
همدان تأمین می شــــود و عملًا کتابخانه های عمومی 

شهرستان رزن توان اجرای برنامه های فرهنگی ندارد.
زارعی خاطرنشان کرد: تمرکز اداره نهاد کتابخانه های عمومی 
بر تکمیل پروژه نیمه تمام بوده و در ایجاد کتابخانه جدید، 

باید 50 درصد هزینه از سوی خیرین تأمین شود.
وی با بیان اینکه تعداد 40 پروژه کتابخانه در چندسال 
اخیر در استان همدان ایجاد شده که برای احداث این 
پروژه از ظرفیت همه بخش ها اســــتفاده شــــده است، 

افزود: با توجه به اینکه بیشــــتر روســــتاها شهرســــتان 
رزن از خدمات کتابخانه های عمومی محروم هســــتند 
می توان بــــا تأمیــــن یک دســــتگاه خودرو نســــبت به 

راه اندازی کتابخانه سیار در روستاها اقدام شود.
مدیــــر کل کتابخانه هــــای عمومی اســــتان همــــدان از 
تجهیــــز 50 درصــــد کتابخانه های اســــتان بــــه اینترنت 
رایــــگان خبــــر داد و گفــــت: در اســــتان 20 هــــزار منابع 
اطلاعاتی گویا وجود دارد و تمامی کتابخانه به سایت ها 

و منابع کتابخانه ای دسترسی دارند.
در ادامه این جلســــه، حســــن لطفــــی؛ نماینــــده مردم 
شهرســــتان های رزن و درگزیــــن در مجلــــس شــــورای 
اســــلامی بر ضــــرورت برنامه ریزی درســــت در راســــتای 
ترویــــج فرهنگ کتابخوانــــی تأکید و افزود: پیشــــرفت 
جوامــــع در نتیجــــه توجه به مقولــــه مطالعــــه و انس با 
کتاب محقق می شود و بی توجهی به این مهم عواقب 

جبران ناپذیری را خواهد داشت.
فرمانــــدار رزن نیز بــــا تأکید بر پرداخــــت مطالبات اداره 
کتابخانه های عمومی توســــط شــــهرداری ها، گفت: در 
تلاش هســــتیم تا مشکل پیش آمده در آینده نزدیک 

حل شود.
علــــی اصغــــر غفاری آثــــار از فعالیــــت 7 بــــاب کتابخانه 
در  افــــزود:  و  داد  خبــــر  رزن  شهرســــتان  در  عمومــــی 
روســــتاهای بــــزرگ کــــه ظرفیــــت لازم بــــرای راه اندازی 
کتابخانه ها وجود دارد می توان از ساختمان های اداری 

بدون استفاده در روستاها استفاده کرد.
، وی خاطرنشــــان کرد: فضــــای موجود  به نقل از مهــــر
کتابخانه هــــای عمومی شهرســــتان رزن 2 هــــزارو 320 
مترمربع و در کتابخانه های این شهرستان 72 هزار جلد 

کتاب وجود دارد.

مديرعامل شرکت مخابرات استان همدان:

راه اندازی 3000 مشترک  کافوی نوری در اسدآباد
شــــرکت  مدیرعامــــل  شهرســــتان:  گــــروه  هگمتانــــه، 
مخابرات اســــتان همدان از راه اندازی سه هزار مشترک  

1401 در اسدآباد خبر داد. کافوی نوری در سال 
بــــه گــــزارش هگمتانــــه، محمد علــــی گرزیــــن در اولین 
1401 شهرستان اســــدآباد اظهار کرد: ارتقا  شورای اداری 
و توســــعه شــــبکه فیبر نوری برای افزایــــش پهنای باند 
مصرفی مردم یکــــی از جمله برنامه هــــای مهم مخابرات 
اســــتان همــــدان بوده کــــه به همیــــن منظور در ســــال 
2500 مشــــترک کافــــوی نوری در شهرســــتان  گذشــــته 
اســــدآباد راه اندازی شد و امســــال نیز سه هزار مشترک 

می شود. راه اندازی  شهرستان  این  در  نوری  کافوی 
وی با اشــــاره به اینکه اداراتی که در مســــیر پــــروژه فیبر 
نوری شهر اسدآباد باشند به شــــبکه فیبر نوری متصل 
خواهند شد،افزود: با توســــعه فیبر نوری تمامی ادارات 
حتی بخشــــداری ها و دهیاری  ها نیز به فیر نوری متصل 

می شوند.
گرزیــــن با بیــــان اینکــــه طبق بررســــی های انجام شــــده 
پهنای باند مصرفی شهرســــتان اســــدآباد پایین است، 
گفت: در ســــه سال گذشــــته کارهای خوبی در اسدآباد 
شــــروع شــــده که از جمله این اقدامات می توان به ارتقا 
WLL روســــتایی و  شــــبکه همــــراه اول،حــــذف شــــبکه 
تجمیع با شــــبکه انبــــوه برای افزایش پهنــــای باند، ارتقا 

4G اشاره کرد. 3G و  سایت ها 
وی همچنیــــن از تکمیــــل ادامــــه شــــبکه فیبــــر نــــوری 

شهرســــتان اســــدآباد در ســــال جاری خبر داد و یاد آور 
شــــد: از ســــال قبل پروژه فیبر نوری به عنــــوان یک کار 
جدید در ســــطح اســــتان شــــروع شــــد که در این رابطه 

بود. شهرستان  اولین  اسدآباد  شهرستان 
که  ویس  ســــر هر  نوری  فیبــــر  اجــــرای  با  گفت:  زیــــن  گر
که  ویس هایی  سر و  شــــود  تعریف  کشور  مرکز  در  حتی 
در آینده در شــــبکه آی تی قابل ارائه باشــــد برای مردم 
اســــدآباد در حوزه تلفــــن ثابت قابــــل دریافت خواهد 

بود.
کید بر اینکه دیگر شــــبکه های سنتی و  وی در ادامه با تأ
قدیمی در آینده پاســــخگو نخواهد بود و باید نسبت به 
آینده از هم اکنون اقدام کرد،یاد  پایه و اساس توســــعه 
آور شــــد: امروز بالاترین درآمدها مربوط به شرکت های 
فنــــاوری بوده و امروز دنیا بیشــــترین تــــلاش خود را در 
زمینه فناوری دارد و فناوری پایه رشــــد در تمام زمینه ها 

می رود. شمار  به 
گرزین خاطر نشــــان کرد: اگر چه شــــبکه شاد نتوانست 
صددرصد رضایت دانش آموزان را جلب کند اما حرکت 
خوبی بود و این حرکت نباید فراموش شــــود بلکه باید 

ایرادات و مشــــکلات آن را برای آینده برطرف کنیم.
کیــــد بــــر در برنامه قــــرار دادن متصــــل کردن  وی بــــا تأ
مــــدارس به فیبــــر نوری گفــــت: مخابرات وظیفــــه ایجاد 
زیرســــاخت ها را دارد هــــر چند ایجاد این زیرســــاخت ها 
هزینه هــــای بالایــــی در برخواهــــد داشــــت امــــا این امر 

نشــــانه توقف ما نیســــت باید تمام فعالیت و خدماتی 
را کــــه می توان به صورت الکترونیکــــی به مردم ارائه داد 

کرد. را فراهم  آن  سرویس 
گرزین با اشــــاره به اینکه در ادارات هزینه هایی هســــت 
کــــه به راحتــــی قابل حــــذف و ارائــــه آن از طریــــق فضای 
اینترنت و خدمات الکترونیکی اســــت،تصریح کرد: باید 
ارائه خدمات لازم هزینه های جاری در بخش خدمات  با 
غیــــر الکتریکــــی ادارات کاهــــش یابــــد و از طــــرف دیگر 

شود. فراهم تر  اینترنتی  بسترهای 
وی حذف نســــخه های کاغذی،حــــذف پرینترها و کاغذ 
و جوهــــر و... از ادارات را نمونــــه ای از کاهــــش هزینه ها 
دانســــت و اظهــــار کرد: طــــرح و قرار داد ســــرویس های 
و  بــــوده  آمــــاده  اســــدآباد  شــــهر  در  تصویــــری  پایــــش 
شــــهرداری باید پیگیری لازم در این رابطــــه را انجام داد 
ضمن اینکه تکنولوژی نباید برای رســــیدن به نقطه برتر 

بیفتد. عقب  اعتبار  کاهش  خاطر  به 
وی بــــا بیان اینکــــه ســــوئیچ های قدیمی روســــتایی در 
شهرســــتان اسدآباد در حال جمع آوری و نصب سوئیچ 
جدید در حال انجام اســــت، گفت: در حــــال حاضر این 
اقدام در برخی از روســــتاهای شهرستان اسدآباد انجام 
که در ســــایر روستاها از جمله روســــتای بادخوره  شده 
نیــــز انجام خواهد گرفــــت که با زمینی کــــردن کابل های 
هوایــــی این امــــر در کاهش ســــرقت ها از نقش مؤثری 

بود. خواهد  برخوردار 

ح ملی »قرار دوازدهم« در امامزادگان و بقاع متبرکه نهاوند اجرای طر
و  اوقــــاف  اداره  رئیــــس  شهرســــتان:  گــــروه  هگمتانــــه، 
امور خیریه شهرســــتان نهاونــــد از اجرای طــــرح ملی »قرار 

دوازدهم« در امامزادگان و بقاع متبرکه نهاوند خبر داد.
به گزارش هگمتانه، مهدی ســــوری با بیــــان اینکه بیش از 
600 بســــته مواد غذایی به ارزش ریالی چهــــار میلیون ریال 
از محــــل کمک های خیریــــن در نهاوند توزیع شــــد، عنوان 
کرد: طرح »قــــرار دوازدهم« به نام و یاد امــــام زمان )عج( برای 
دســــتگیری از افراد کم بضاعت با ارائه خدمات اجتماعی از 
قبیل کمک های معیشــــتی، آزادی زندانیان، تهیه جهیزیه، 
توزیع غذای گرم، ایجاد پایگاه های سلامت و کمک به دارو 
، تهیه لوازم ضروری زندگی، توزیع  و درمان افراد کم برخوردار
نان رایگان در مناطق محروم و افراد مستمند، تهیه پوشاک 
و لوازم ضروری زندگی و وسایل کمک آموزشی اجرا می شود.
وی با اشــــاره به اینکه این طرح دوازدهم هر ماه در آستان 

مقدس امامزادگان معطر به نام و یاد امام دوازدهم )عج( 
اجرا خواهد شــــد، خاطرنشــــان کرد: در شهرستان نهاوند، 
این طرح در آســــتان مقــــدس امامزاده محمــــد و علی )ع( 

شهرستان نهاوند برگزار اجرایی می شود.
رئیــــس اداره اوقاف و امــــور خیریه شهرســــتان نهاوند با 
اشــــاره به اینکه تمــــام هزینه های اجرای ایــــن طرح از محل 
کمک هــــای خیریــــن تأمیــــن می شــــود، افــــزود: خیرین و 
واقفیــــن خیراندیــــش می توانند کمک های نقــــدی و غیر 
نقدی خود را تحت عنوان »مهدی یــــاوران« به هیأت امنا 
بقاع متبرکه شــــاخص تحویل دهند تــــا در قالب این طرح 

و به نام حضرت مهدی )عج(، به دست نیازمندان برسد.
این مسؤول در ادامه تصریح کرد: با توجه به اینکه مبنای 
طرح، مشارکتی و براســــاس فعالیت مهدی یاوران است، 
بقاع متبرکه ســــطح یک با فراخــــوان و دعوت از 110 مهدی 

یاور و بقاع متبرکه سطح 2 با دعوت از 70 مهدی یاور اقدام 
به جمع آوری کمک های مردمی می کنند.

ســــوری با تصریح بــــر اینکه طرح قــــرار دوازدهــــم، طرحی با 
رویکرد ترویج فرهنگ مهــــدوی و با موضوع ارائه خدمات 
اجتماعی و اولویت تأمین سبدهای غذایی برای افراد کم 
برخوردار است، یادآور شد: این طرح بر مبنای یک ساختار 

جهادی- مشارکتی و تشکیلاتی انجام می شود.

بازدید 31 هزار گردشگر 
از تویسرکان

هگمتانــــه، گــــروه شهرســــتان: رئیــــس اداره میراث 
گردشــــگری شهرستان  فرهنگی، صنایع دســــتی و 
تویســــرکان از بازدید 31 هزار نفر از اماکن گردشگری 

این شهرستان طی ایام نوروز خبر داد.
به گزارش هگمتانه، اسحاق ترکاشوند با بیان اینکه 
، نزدیک به 2 هــــزار نفر هم در این  در طــــول ایام نوروز
آمار دقیقی از  شهرستان اقامت داشته اند اما هنوز 
ورود مسافران تهیه نشــــده است، خاطرنشان کرد: 
کاروانسرای فرسفج بیشترین بازدید کننده را دراین 

ایام داشته است.
وی از بازدیــــد 31 هــــزار نفر از اماکن گردشــــگری این 
شهرستان طی ایام نوروز خبر داد و خاطرنشان کرد: 
از اهــــم برنامه های این ایام می توان برگزاری جشــــن 
چهارشنبه آخرســــال، برپایی دو نوروزگاه در سرکان 

و فرسفج نام برد.
رئیــــس اداره میــــراث فرهنگــــی، صنایــــع دســــتی و 
گردشگری شهرســــتان تویسرکان افزود: هم چنین 
جشنواره غذا در روســــتای سیدشهاب، نمایشگاه 
خوشنویسی در خانه مسعودی و نمایشگاه صنایع 
دستی در خانه اقتداری در طول تعطیلات نوروزی در 

این شهرستان برپا شد.

به منظور کنترل حجم ذخیره و سیلاب:

دریچه سد کلان ملاير باز شد

هگمتانــــه، گروه شهرســــتان: مدیر امــــور منابع آب 
شهرستان ملایر با اشاره به سر ریز شدن آب پشت 
سد کلان، گفت: دریچه های تحتانی سد در روزهای 
اخیر با هدف سر ریز شدن آب و کنترل سیلاب های 

احتمالی، باز شده است.
به گــــزارش هگمتانــــه، محمــــد مظفری اظهــــار کرد: 
بــــا افزایــــش حجــــم ورودی آب بــــه ســــد کلان بــــه 
تحتانی  دریچه های   ، اخیر بارندگی های  واســــطه های 
این سد با خروجی 830 لیتر در ثانیه باز شده است.

وی افزود: میزان ورودی آب به سد کلان حدود یک  
هزار و 400 لیتر بر ثانیه است به نحوی که ذخیره این 
درحال حاضر به بیش از 46 میلیون مترمکعب)100 

درصد حجم ذخیره( رسیده است.
مدیر منابع امور آب شهرستان ملایر گفت: با توجه 
به اینکه ســــال گذشته از آب سد اســــتفاده نشد و 
حجم خالی ســــد را مدیریت کردیم، امسال با وجود 
کاهــــش بارندگی هــــا، حجم ســــد پر و ســــرریز کرده 

است.
مظفــــری ادامــــه داد: با پر شــــدن حجم ســــد، دریچه 
تحتانی سد کلان به منظور کنترل مخزن، تخلیه آب 
در لایه هــــای زیرین و کیفیت بهتر آب، باز شــــده که 
میزان خروجی آب در حال حاضــــر 830 لیتر در ثانیه 
اســــت و 280 لیتر در ثانیه نیز از آب ســــد کلان برای 

تصفیه خانه استفاده می شود.
وی با بیان اینکه ســــد کلان ملایر بهترین وضعیت 
را از نظر منابع آبی در بین ســــدهای اســــتان همدان 
دارد، گفــــت: با توجه بــــه کاهــــش بارندگی ها، حجم 
مخزن ســــد مدیریــــت شــــده و حجم خالی در ســــد 

نداریم.
مدیــــر امور منابع آب شهرســــتان ملایر با اشــــاره به 
اینکه پیش از بارندگی های ســــال گذشته سد کلان 
ملایــــر نزدیک به 40 میلیــــون مترمکعب ذخیره آب 
داشــــت، تأکید کرد: در حال حاضر نســــبت به دوره 
بلند مــــدت 35 درصد کاهش بارندگــــی داریم و نیاز 
آب شــــرب و  اســــت مردم صرفه جویــــی در مصرف 

کشاورزی را جدی بگیرند.
مظفری همچنین نســــبت به نزدیک شدن افراد به 
مخازن سد هشــــدار داد و اظهار کرد: افراد برای شنا 
هرگز به حاشــــیه مخازن سد وارد نشوند و به همین 
دلیل راه های منتهی به مخازن ســــد کلان مسدود 

شده است.
به نقــــل از ایرنا؛ ســــد کلان ملایــــر در 30 کیلومتری 
جنوب شــــهر ملایــــر احــــداث شــــده و 45 میلیون 

مترمکعب حجم آب این سد است.
عــــلاوه بر تأمیــــن 12 میلیون مترمکعب آب شــــرب 
، تأمین چهار میلیــــون مترمکعب حق  شــــهر ملایر
آبه های کشــــاورزی پایین دســــت ســــد، تأمین نیم 
میلیــــون مترمکعب آب مورد نیاز شــــهرک صنعتی 
ســــهند و حــــدود 5.5 میلیــــون مترمکعب ســــهم 
زیســــت محیطی از اهداف مهم احداث سد کلان در 

شهرستان ملایر است.

خبر


